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Verslag van de vergadering van het Presidium, gehouden op 14 januari 2020 in het 
gemeentehuis.

Aanwezig:
de heer F.L.J. van der Meijden   voorzitter  
de heer J. Gruijters plv. lid
de heer M.J.T van der Heijden  lid 
de heer J. Hendriks plv. lid
de heer J.H. Strijbosch  lid  
de heer J.C.M. Verschuren lid 
de heer M.L.M. van Heijnsbergen griffier 
de heer Th. Douven Projectleider Omgevingswet
de heer D. Haank Hoofd afdeling Beleid en Projecten
 
Afwezig:
de heer H.M.M. van Bree  lid  
de heer M.H.A. Tijssen lid 

1. Opening.
De voorzitter opent de vergadering. De heren Van Bree en Tijssen worden vervangen door 
respectievelijk de heren Gruijters en Hendriks.

2. Afsprakenlijst 18 december 2019.
De fractie PNL komt op een later moment met een kandidaat voor het voorzitterschap van de 
commissie Ruimtelijk Domein. De heer A. Brouwers blijft het voorzitterschap tot die tijd 
vervullen.
Flexibiliteit planning interviews Omroep Kontakt. Bij Omroep Kontakt bestaat in beginsel de 
bereidheid om flexibel om te gaan met de planning van de interviews. Als er maar tijdig contact 
wordt opgenomen om onderwerpen aan te dragen en afspraken te maken over de planning van 
het interview. 

3. Vaststelling conceptagenda van de raadsvergadering van 30 januari 2020.
De conceptagenda wordt vastgesteld.
De voorzitter kondigt het vertrek van raadslid Veerle van Schaijk aan. Dit blijft vertrouwelijk tot 
donderdag 16 januari 2020, waarna het in de MooiLaarbeekkrant wordt bekend gemaakt. De 
heer R. van Heugten is de eerstvolgende die in aanmerking komt voor invulling van de vacature. 
Over het moment van opvolging vindt nog nader overleg plaats met betrokkenen.  

4. Aandragen onderwerpen onderzoeksplan rekenkamercommissie.
De heer Haank geeft een korte reactie op het onderwerp indirecte subsidies. Het gaat hier om 
een veel omvattende vraag. Bovendien is het zaak goed na te denken over de mogelijke 
gevolgen van een dergelijk onderzoek. Hij pleit voor een objectieve vraagstelling. Zijn afdeling is 
niet in staat om het onderzoek uit te voeren. 
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De heer Verschuren vindt het eerst en vooral van belang dat de indirecte subsidies in kaart 
gebracht worden. De vraag of er ook op indirecte subsidies gestuurd moet worden komt daarna 
pas aan de orde. De uitkomsten kunnen gekoppeld worden aan het subsidiebeleid. Het is van 
belang om zicht te krijgen op de indirecte subsidies aan partijen die in het subsidieprogramma 
zitten en dus een directe subsidie krijgen. Onder indirecte subsidies verstaat hij alles wat je niet 
in geld geeft (bijvoorbeeld mankracht, ruimtes, materialen). Bij de presentatie van de 
onderzoeksresultaten zou ook een relatie gelegd moeten worden met de directe subsidies. Wie 
het onderzoek gaat uitvoeren is op dit moment nog niet aan de orde.
De heer Gruijters pleit ook voor een benchmark met soorten indirecte subsidies in andere 
gemeenten. Andere partijen voelen hier niet voor.
De heer Haank zal een eerste opzet maken van de onderzoeksvraag voor dit onderwerp en dit 
terugleggen bij het presidium.  
Wat de andere genoemde onderwerpen betreft gaat de voorkeur uit naar de onderwerpen 
afvalbeleid (5 partijen) en toetsing woonvisie (2 partijen).

5. Budget rekenkamercommissie.
De gemeente Gemert-Bakel geen eensluidend besluit heeft genomen ten aanzien van het 
budget van de rekenkamercommissie. Dit is wel een vereiste op grond van de afspraken die met 
de gemeente Gemert-Bakel zijn gemaakt. Gevolg hiervan is dat de gemeente Laarbeek niet 
eenzijdig het budget kan halveren, zoals bij de vaststelling van de begroting 2020 is besloten. 
Voorgesteld wordt het budget voor 2020 te handhaven en dit zo mogelijk bij de eerste 
tussenrapportage 2020 te verwerken in de financiële administratie. Voor de begroting van 2021 
dient tijdig in gesprek te worden gegaan met de gemeente Gemert-Bakel om hierover een 
eensluidend standpunt in te nemen. 

6. Afhandeling brief Wise Belgische kerncentrales.
Behandeling in de raadsvergadering van 30 januari 2020 aanstaande is te laat. Alle fracties 
kunnen zich vinden in het ondersteunen van de oproep. Verzocht wordt dit in de 
raadsvergadering van 30 januari 2020 te bekrachtigen. Voorgesteld wordt om de afhandeling 
van het verzoek af te stemmen met de regio. De voorzitter zal het onderwerp in het 
eerstvolgende overleg van het Dagelijks Bestuur van de MRE aan de orde stellen.

7. Voorbereiding thematische raadsbijeenkomst 13 februari over de Omgevingswet.
De heer Douven, projectleider Omgevingswet, geeft een korte toelichting op de memo die hij ter 
voorbereiding van de thematische raadsbijeenkomst van 13 februari 2020 heeft opgesteld. 
Afgesproken wordt dat er een beperkt infopakket wordt samengesteld dat vooraf kan worden 
verstrekt. Doel hiervan is om alle betrokkenen van een gelijke basiskennis over de 
Omgevingswet te voorzien. 
Tijdens de thematische raadsbijeenkomst zal de stand van zaken ten aanzien van de 
Omgevingsvisie worden toegelicht. 
Aan de hand van actuele en concrete praktijkcasussen zal het verschil tussen de huidige en de 
toekomstige werkwijze inzichtelijk worden gemaakt. 
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Er bestaat fractie brede belangstelling voor de instelling van een klankbordgroep vanuit de raad, 
om zodoende nauw betrokken te worden in het proces van de voorbereiding en implementatie 
van de Omgevingswet.  
Ook de commissieleden zullen worden uitgenodigd voor de thematische raadsbijeenkomst, die 
verder ook voor toehoorders toegankelijk zal zijn. 
Het is daarbij wel van belang om vooraf goed duidelijk te maken waar de avond over gaat om 
valse verwachtingen te voorkomen. 

8. Evaluatie commissievergaderingen 7 en 8 januari 2020.
Commissie Sociaal Domein:
Met de presentatie van Zorg om het Dorp meegerekend , waren er drie presentaties deze 
avond. Dat is te veel. Gepleit wordt voor het hanteren van de 10-10-10 regel als basis bij te 
houden presentaties (maximaal 10 sheets, 10 minuten presentatie en 10 minuten vragen).
Vooraf dient helder te zijn wat de meerwaarde is voor de commissie.
Verder is het van belang dat er een helder onderscheid wordt gemaakt tussen verhelderende 
vragen die tijdens de presentatie worden gesteld en de eerste en tweede instantie bij de 
behandeling van een onderwerp/agendapunt. 
Commissie Ruimtelijk Domein:
Vragen en suggesties die mogelijk kunnen leiden tot een beter bestemmingsplan dienen vooraf 
zoveel mogelijk te worden beantwoord. Dit voorkomt het risico dat een plan bij de behandeling 
in de commissie of raad moet worden aangehouden, wat vertragend werkt. Bovendien kunnen 
daardoor ook mogelijke bezwaren worden voorkomen. Als voorbeeld wordt aangehaald de vraag 
die tijdens de laatste vergadering van de commissie Ruimtelijk Domein werd gesteld over de 
mogelijkheid van een tweede ontsluiting aan de kant van het kanaal van het plan 
Klokkengieterij. De voorzitter geeft deze terugkoppeling door aan het college.

9. Wat verder ter tafel komt.
 De heer Gruijters roept partijen op om na te denken over mogelijke aandachtspunten voor 

de accountant bij de controle van de jaarrekening 2019. 
 De voorzitter merkt naar aanleiding van de brief van de provincie over de beoordeling van 

de begroting 2020, en de daarop volgende berichtgeving in de media, het volgende op. Hij 
is van mening dat de berichtgeving vanuit de provincie over dit onderwerp op bestuurlijk 
en niet op ambtelijk niveau moet plaatsvinden. Daarbij is wat hem betreft ook een 
heroverweging van de gekozen formulering van het beoordelingsresultaat aan de orde. 
Dat kan positiever. Verder wijst hij op de politieke kleuring die hieraan gegeven is in de 
social media. Vanuit verschillende partijen wordt er op gewezen dat de berichtgeving in 
het Eindhovens Dagblad geen goede weergave was van de feitelijke situatie. Het gaat om 
beeldvorming en daarom is van belang dat raadsleden hun achterban steeds op een 
goede, en op feiten gebaseerde wijze, informeren.

 De geplande raadsvergadering in mei is in beginsel bestemd voor de behandeling van 
zienswijzen op de begrotingen van de verschillende gemeenschappelijke regelingen. 
Wanneer de noodzaak daartoe aanwezig is, kunnen in die vergadering ook reguliere 
onderwerpen worden geagendeerd.  
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 Er wordt een aangepast vergaderschema gemaakt voor de periode na de zomervakantie 
om een beeld te krijgen van de nieuwe vergaderstructuur, als die door de raad wordt 
vastgesteld. Het streven is om dit in maart aan de raad voor te leggen.

 De brief van Laarbeek Verenigt wordt door het college afgedaan en de commissie Sociaal 
Domein wordt over de afdoening geïnformeerd. 

Actielijst:

Nr. Datum Onderwerp Actie Uitvoering

1 25-10-
16

18-5-17
21-3-17

22-5-18
22-5-18

28-8-18

Deskundigheidsbevordering 
raadsleden.
Aanbevelingen 
rekenkamercommissie n.a.v. 
onderzoek collegeprogramma.
Werkwijze m.b.t. Gem 
regelingen
Herbezinning 
bestuursstructuur, reglement 
van orde en verordening 
commissies.
Voorbereiding vergaderingen 
raadstafel 21 MRE

Proces bestuurlijke 
vernieuwing is 
gaande en er komen 
nog nadere 
voorstellen.

Burg/Griffier

2. 4-6-19 Thema-avond verbeteren 
democratisch proces

Inplannen 2020 Griffier

3. 5-11-19 Nieuwe vergaderstructuur, 
mits akkoord door de raad

Invoering na het 
zomerreces van 
2020; opstellen 
communicatieplan; 
aanpassing 
vergaderschema

Griffier

4. 5-11-19 Nieuwe voorzitter commissie 
Ruimtelijk Domein

Fractie PNL draagt 
een kandidaat voor

Fractievoorzitter 
PNL

5. 14-1-20 Onderwerpen met extra 
aandacht voor de accountant

De fracties denken 
na over eventuele 
onderwerpen die 
extra aandacht 
krijgen bij de 
jaarcontrole

Fractievoorzitters

6. 14-1-20 Afhandeling brief Wise over 
Belgische Kerncentrales

Voorzitter polst 
afstemming over de 
afhandeling in 
regionaal verband

Burgemeester

7. 14-1-20 Voorbereiding thematische er wordt vooraf een Griffier
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raadsbijeenkomst 13-2-2020 beperkt basis 
infopakket 
samengesteld over 
de Omgevingswet


